
 

                                                     Z Á P I S N I C A  

z VII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Šiba, ktoré sa konalo dňa  06.11.2024 v kancelárii 

starostu obce  
 

P r í t o m n í:  Peter Lenárt, starosta obce 

              Poslanci: Zuščík Radoslav, Čižmárová Ľudmila, Vujčíková Kamila,  

                                        Zamborský Gabriel, Tilický Rudolf, Alena Kravčíková,  

                                        Buliščák Miroslav 

                         B l a ž e j č í k o v á  Anna – kontrolórka 

N e p r í t o m n í: 

                                      

P r o g r a m:             1. O t v o r e n i e 

                                    2. Schválenie programu zasadnutia  

   3. Voľby overovateľov zápisnice  

4. Interpelácia poslancov 

     5. Kontrola plnenia uznesenia 

   6. Prenájom pozemkov Prešovskému samosprávnemu kraju – Správe   

                                        a údržbe ciest PSK – schvaľovací proces 

                                   7. Odpadové hospodárstvo v  obci 

8. Rôzne 

                                   9. Návrh uznesenia 

                                 10. U k o n č e n i e    

 

1. O t v o r e n i e 

     Siedme zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Peter Lenárt. Privítal prítomných poslancov. 

Konštatoval, že toto zasadnutie je uznášania schopné. Predložil program rokovania na schválenie, 

ktorý bol jednohlasne prijatý. V tomto bode prebehla aj voľba overovateľov zápisnice, zvolení boli  

p. Ľudmila Čižmárová a p. Radoslav Zuščik.  

 

4. I n t e r p e l á c i a   p o s l a n c o v 

    V tomto bode mohli vystúpiť poslanci so svojimi pripomienkami ( postrehmi ) resp.  

pripomienkami od občanov. P. Čižmárová vystúpila len s postrehom, že niektorí dôchodcovia mali 

pripomienky, že nedostali baterku. Starosta obce jej vysvetlil, že baterky dostali ako darček len tí 

dôchodcovia, ktorí sa zúčastnili posedenia s dôchodcami ako pozornosť, že prišli, nakoľko toto 

pekné posedenie je organizované práve kvôli tomu, aby sme sa s nimi zišli, porozprávali, poďakovali 

im a jubilantom zablahoželali. P. Zamborský vyjadril pochvalu od občanov za svetlá na cintoríne. P. 

Zuščik sa informoval či bude cesta do konca novembra otvorená. Starosta dúfa, že sa stihne a bude 

otvorená. Zatiaľ sme nedostali žiadne upozornenie, že sa nestíha alebo že sa otvorí. Je potrebná 

trpezlivosť.     

   

5. K o n t r o l a    p l n e n i a    u z n e s e n i a 

     Kontrolu plnenia prijatého uznesenia zo dňa 16.10.2024 predniesol starosta obce v rámci svojich 

poznámok.  

 

6. Prenájom pozemkov Prešovskému samosprávnemu kraju – Správe a údržbe ciest  

    PSK    

     V tomto bode starosta obce oboznámil poslancov , že  Zámer prenájmu pozemkov PSK – Správe 

a údržbe ciest PSK z dôvodu realizácie projektu „Eliminácia bezpečnostných rizík na ceste 

III/3491, Hertník – Kľušovská Zábava, III. etapa“ bol vyvesený na úradnej tabuli aj na 

internetovej stránke obce do dnešného dňa čiže viac ako 15 dní. Z tohto dôvodu je potrebné dnes 

schváliť prenájom pozemkov uvedených v zámere. Poslanci jednohlasne schválili prenájom 

uvedených pozemkov.  

 

7. Odpadové hospodárstvo v obci 

     V tomto bode starosta obce informoval poslancov ohľadne odpadového hospodárstva, že je 

možnosť výberu ako budeme pokračovať v zbere komunálneho odpadu. Či sa bude pokračovať 



v zbere ako nevážený množstevný zber alebo vážený množstevný zber. Keďže obec už má 

začipované kontajnery je možnosť prejsť na vážený množstevný zber, ktorý bude adresnejší pre 

občanov. Starosta obce rokoval s firmou KOSIT ohľadne aplikácie, ktorá bude evidovať množstvo 

odpadu pre jednotlivé domácnosti. Aj občania si budú môcť stiahnuť túto aplikáciu a vidieť koľko 

odpadu vyprodukujú počas roka. Poslanci po prerokovaní schválili vážený množstevný zber na rok 

2025. Je potrebné pripraviť návrh VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad, oboznámiť 

občanov a vysvetliť spôsob zberu a platby.  

 

8. Rôzne    

     V tomto bode starosta informoval o doterajších aktivitách v obci od poslednej schôdzi. Starosta 

obce mal stretnutie s p. Hanišom ohľadne zateplenia strechy na KSB. Došli k záveru, že zatiaľ treba 

zatepliť povalu sklenenou vatou a vybudovať odvetrávacie turbíny. Starosta informoval poslancov, 

že bol s projektantom na cintoríne, kde zakresľovali revitalizáciu cintorína. Pri obhliadke sa prišlo 

na to, že obec má vodomernú šachtu a elektrickú hodinu na pozemku p. Rohaľa Jaroslava, ako aj 

keby sme chceli vybudovať parkovisko je potrebné vysporiadanie pozemku. Poslanci požiadali 

starostu rokovať s p. Rohaľom o odkúpenie tohto pozemku. Keďže sa blíži aj Mikuláš a Vianočná 

besiedka starosta predniesol otázku balíčkov pre MŠ, ZŠ a celú obec. Poslanci odsúhlasili, že je 

potrebné pokračovať v tradícií a odsúhlasili príspevok na jednotlivé balíčky. Starosta informoval 

poslancov aj o pokračovaní príprav projektu protipovodňová ochrana. Je to veľmi komplikovaná 

a zložitá vec. Starosta rokoval s majiteľmi pozemkov, ktorí budú dotknutí ohľadne regulácie potoka 

a to s p. Vaňom a p. Kašperovou. Majitelia pozemkov podmienili svoje povolenie tým, že obec im 

musí vybudovať prístupovú cestu. Starosta namietal, že obec tam nemá svoje pozemky. Všetci 

majitelia sa musia dohodnúť a vybudovať si prístupovú cestu a keď budú chcieť obec ju potom môže 

zobrať do svojej správy. Keďže majitelia s tým nesúhlasili, starosta požiadal projektantku o zmenu 

projektu a obísť potrebné pozemky. Z tohto dôvodu tam vznikne esíčko na ceste. Starosta predniesol 

poslancom informácie ohľadne stavu spoločného stavebného úradu v Raslaviciach. Starosta nie je 

spokojný z celkovou stabilizáciou samotného úradu za posledné obdobie. Preto starosta po osobnom 

rokovaní so štatutárom Spoločnej úradovne obcí Bardejov - Obec Becherov, p. Gmiterkom , 

predniesol poslancom návrh, aby obec prešla s činnosťou stavebného úradu do Spoločnej úradovne 

obcí Bardejov – Obec Becherov. Poslanci jednohlasne odsúhlasili jeho návrh.  

 

9. Návrh uznesenia   

     V tomto bode boli prednesené všetky schválené uznesenia.  

 

 10. U k o n č e n i e 

     Starosta obce sa poďakoval prítomným za ich účasť a týmto zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Šibe,  08.11.2024 

        Peter Lenárt v. r. 

                                                                                               starosta obce 

Overovatelia:                                     

                  

Ľudmila Čižmárová        v. r.         ...................................                        

 

Radoslav Zuščik             v. r.          ..................................... 


